



# CERTIFICATE



This is to certify that the certification system for Food Safety Management Systems at

## Ortlieb Organic GmbH

Berliner Ring 173  
64625 Bensheim  
Germany

**COID:** DEU-1-8860-516664

has been assessed and determined to comply with the requirements of

## Food Safety System Certification 22000 FSSC 22000.

Certification scheme for food safety management systems consisting of the following elements:  
**ISO 22000:2018, ISO/TS 22002-1:2009** and additional FSSC 22000 requirements (Version 6).

This certificate is applicable for the scope of:

Production and manufacturing of nut products, seeds, spices, dried vegetables and fruits and nut pastes packed in foils with vacuum packaging, foil bags, paper bags, bigbags, doypacks, cans, buckets and jars (glass).

Category: CIV

Date of initial certification	2022-03-13
Certification decision	2025-03-14
Date of the last unannounced audit*	2023-02-16 – 2023-02-17
(Re)Issuing date	2025-03-14
This certificate is valid until	2028-03-12
Registration no.	506860 FSSC V6



**DQS CFS GmbH**  
German Association for Sustainability

Guido Eggers  
Managing Director



Accredited Body: DQS CFS GmbH, August-Schanz-Straße 21, 60433 Frankfurt am Main, Germany

\*At least one (1) surveillance audit is required to be undertaken unannounced after the initial certification audit and within each three (3) year period thereafter.  
The authenticity of this certificate can be verified in the FSSC 22000 database of Certified Organizations available on [www.fssc.com](http://www.fssc.com).

**The validity of the certification can only be verified by the QR-code.**



# ZERTIFIKAT

Hiermit wird bestätigt, dass bei

## Ortlieb Organic GmbH

Berliner Ring 173  
64625 Bensheim  
Deutschland

**COID:** DEU-1-8860-516664

das Zertifizierungssystem für Lebensmittelsicherheits-Managementsysteme bewertet und dabei festgestellt wurde, dass es die Anforderungen der

## Food Safety System Certification 22000 FSSC 22000

erfüllt.

Es besteht aus den folgenden Elementen: **ISO 22000:2018, ISO/TS 22002-1:2009** und zusätzlichen Anforderungen der FSSC 22000 (Version 6).

Dieses Zertifikat ist anwendbar für den Geltungsbereich von:  
Produktion und Herstellung von Nussprodukten, Samen, Gewürzen, getrocknetem Gemüse und Obst sowie Nusspasten verpackt in Folien mit Vakuumverpackung, Folienbeutel, Papiersäcke, Bigbags, Doypacks, Dosen, Eimer und Gläser (Glas).

Kategorie: CIV

Datum der Erstzertifizierung	2022-03-13
Zertifizierungsentscheidung	2025-03-14
Datum des letzten unangekündigten Audits* (Wieder-)Ausstellungsdatum	2023-02-16 2023-02-17 2025-03-14
Dieses Zertifikat ist gültig bis	2028-03-12
Registrier-Nr.	506860 FSSC V6



## DQS CFS GmbH

Deutsche Gesellschaft für Nachhaltigkeit

Guido Eggers  
Geschäftsführer



Akkreditierte Stelle: DQS CFS GmbH, August-Schanz-Straße 21, 60433 Frankfurt am Main, Deutschland  
\*Mindestens ein (1) Überwachungsaudit muss unangekündigt nach dem ersten Zertifizierungsaudit und danach in jedem Zeitraum von drei (3) Jahren durchgeführt werden.  
Die Authentizität dieses Zertifikats kann in der Datenbank der FSSC 22000 zu zertifizierten Organisationen unter [www.fssc.com](http://www.fssc.com) überprüft werden.  
**Die Gültigkeit der Zertifizierung kann nur durch den QR-Code verifiziert werden.**